
UCHWAŁA NR 371/XXXVII/2021 
RADY MIEJSKIEJ W KŁOBUCKU 

z dnia 28 grudnia 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kłobucka 
wniesionej przez mieszkańców Gminy Kłobuck 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 i art. 18b ust. 1 ustawy z 08 marca1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2021 r. poz. 1372 z późn. zm.), w związku z art. 229 pkt 3 i art. 237 §3 ustawy z 14 czerwca 1960 r. Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. poz. 735 z późn. zm.) 

Rada Miejska w Kłobucku uchwala, co następuje: 

§ 1. Po rozpatrzeniu skargi wniesionej w dniu 05 lipca 2021 r. zarejestrowanej pod 
Nr OR.1510.003.2021, na działanie Burmistrza Kłobucka, uznaje się skargę za zasadną w części           
dotyczącej: braku odpowiedzi Burmistrza Kłobucka na pytanie: „jakie nakłady finansowe Gmina Kłobuck 
przeznaczyła na rozwój infrastruktury na ulicach: Cielebana, Srebrnej, Topazowej, Diamentowej oraz 
Szafirowej w latach 2006-2020”. W pozostałej części uznaje się skargę za bezzasadną. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. O sposobie rozpatrzenia skargi Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłobucku zawiadomi osobę           
reprezentującą skarżących. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kłobucku 

 
 

Janusz Soluch 
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Załącznik do uchwały Nr 371/XXXVII/2021 

Rady Miejskiej w Kłobucku 

z dnia 28 grudnia 2021 r. 

UZASADNIENIE 
do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kłobucka 

wniesionej przez mieszkańców Gminy Kłobuck 
Pouczenie 

Komisja po ponownym rozpatrzeniu skargi wniesionej w dniu 05 lipca 2021 r. zarejestrowanej pod 
Nr Or.1510.003.2021, na działanie Burmistrza Kłobucka stwierdziła, iż skarga w części nieudzielenia 
odpowiedzi na pytanie Mieszkańców nr 5 cz. II (wg numeracji przyjętej w pismach Mieszkańców 
i Burmistrza): „jakie nakłady finansowe Gmina Kłobuck przeznaczyła na rozwój infrastruktury na ulicach: 
Cielebana, Srebrnej, Topazowej, Diamentowej oraz Szafirowej w latach 2006-2020” jest zasadna. W pozostałej 
części skarga jest niezasadna. 

Na pytanie Mieszkańców nr 1 czy gmina przewiduje przeznaczyć bądź pozyskać środki z zewnątrz na 
rozbudowę, modernizację kanalizacji, która już od dawna powinna być wybudowana na ulicach naszego 
osiedla?  
Burmistrz Kłobucka odpowiedział wyczerpująco i pozytywnie. 

Na pytanie Mieszkańców nr 2 (wg numeracji przyjętej w pismach Mieszkańców i Burmistrza): 

dlaczego przez 15 lat nie została wykonana żadna inwestycja wodno - kanalizacyjna na terenie naszego 
osiedla? W 2019 roku mieszkańcy naszego osiedla składali w gminie petycję dotyczącą budowy kanalizacji 
(OR. 152.11.2019). Gmina odpowiedziała nam, że nie ma funduszy w 2019 roku na ten cel. W roku 
2020 również nic się w tej sprawie nie zmieniło. 

Burmistrz Kłobucka oświadczył, iż priorytet otrzymało wiele innych zadań naszej gminy. W pytaniu nr 
1 Burmistrz określił założenia i inwestycje dla tego osiedla. 

Na pytanie Mieszkańców nr 3 (wg numeracji przyjętej w pismach Mieszkańców i Burmistrza): 

czy w 2022 roku na naszym osiedlu planowane są jakieś inwestycje, które przyczyniłyby się do dostępu do 
podstawowych mediów, które powinna zagwarantować gmina? Burmistrz Kłobucka wyczerpująco nakreślił 
propozycje inwestycyjne. 

Na pytanie Mieszkańców nr 4 (wg numeracji przyjętej w pismach Mieszkańców i Burmistrza): 

jeżeli w planie zagospodarowania przestrzennego wzmiankowanego terenu jest możliwość wpięcia się 
w kanalizację przy ul. Szkolnej po wcześniejszej budowy pompowni co przez 15 lat stało na przeszkodzie, aby to 
zrobić ? 

Odpowiedź na to pytanie tak jak w pytaniu nr 2. 

Na pytanie Mieszkańców nr 5 cz. I (wg. numeracji przyjętej w pismach Mieszkańców i Burmistrza): jakie 
inwestycje (...) Gmina Kłobuck przeznaczyła na rozwój infrastruktury na ulicach: Cielebana, Srebrnej, 
Topazowej, Diamentowej oraz Szafirowej w latach 2006 — 2020? 

Burmistrz Kłobucka wymienił wykazane inwestycje. 

Na pytanie Mieszkańców nr 6 (wg numeracji przyjętej w pismach Mieszkańców i Burmistrza): 

czy w przypadku uzyskania środków z Rady Osiedla, Gmina byłaby w stanie pokryć brakującą część projektu 
lub inwestycji w kanalizację na naszym osiedlu? 

Burmistrz Kłobucka odpowiedział, iz propozycje inwestycyjne wymienione w pytaniu pokryte będą 
z budżetu gminy. 

Pouczenie 

Rada Miejska w Kłobucku  informuje, że niniejsza uchwała stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia 
skargi w rozumieniu art. 238 § 1 k.p.a., od którego nie przysługuje żaden środek odwoławczy ani środek 
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zaskarżenia. Jednocześnie Rada Miejska w Kłobucku informuje, że zgodnie z art.239 k.p.a., w przypadku 
złożenia ponownej skargi w tej samej sprawie, bez wskazania nowych okoliczności, organ właściwy do jej 
rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy – bez 
zawiadamiania skarżącego. Przedmiotowe pouczenie o treści art. 239 k.p.a. dotyczy odmownego załatwienia 
skargi odnośnie kwestii ujętych i opisanych w pytaniach nr 1, 2, 3, 4, 5 cz. I oraz 6 niniejszego uzasadnienia,  
bowiem w przypadku skarg uznanych za częściowo zasadne - należy wyraźne rozgraniczyć, której części 
zawiadomienia dotyczy pouczenie o treści art. 239 k.p.a. 
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